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Zápis provedla: Nina Vejsadová 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Zdeněk Horák Prezident 

 M. Komoň  Silicon Hill 

 P. Lysák  Pod-O-Lee 

 J. Rajdl  Klub Sinkuleho koleje 

 D. Koudelka  Buben 

 J. Nábělek  Orlík 

 P. Bendová  HIC 

 P. Zelinka  Radio Akropolis 

 L. Junek  Křesťanský klub 

 A. Chrastinová Klub Čajovna, STOH 

 K. Bujaček  AS FEL 

 J. Mašín  AS FD 

 J. Gruber  AS ČVUT 

  

 

Hosté: Luděk Vokáč, Nina Vejsadová, T. Malik, Z. Čech, L. Kovářová, M. Hanzal, 
D. Franěk, R. Igliar, O. Bartas 

Program zasedání 

1) Nový člen centrály 

2) Noví členové parlamentu 

3) Čerpání rozpočtu Centrály SU 2/2007 

4) Rozpočet centrály SU na 1/2008 

5) Zápisy minulých zasedání 

6) Koncert k 10. výročí založení SU 

7) Stanovy 

8) Stanovy RA 

9) Zpráva Kontrolního Výboru (KV) 

10)  Různé 
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1 Nový člen Centrály 

○ Nina Vejsadová 

○ Návrh na schválení: 

„Studentský Parlament schvaluje jmenování Niny Vejsadové, 
nar. 25. 6. 1986, bytem Doudlebská 6, 140 00, Praha 4, členkou 
centrály SU ČVUT na pozici „HR manager“.“ 

11:0:0 → SCHVÁLENO 

 

David Koudelka odchází a předává hlas T. Malikovi (Buben→Buben). 

 

2 Noví členové parlamentu 

○ Přítomni nedorazili ;) 

 

3 Čerpání rozpočtu centrály SU 2/2007 

● přichází Pavel Zelinka →  počet osob s hlasovacím právem: 12 

● platby za banku byly loni cca 91 000 půlrok, přesto prozatím navrhujeme 
zůstaváme u e-banky (jinde to není výrazně lepší). Takto vysoké poplatky 
už nebudou, protože zátěž se přesune z majitele účtu na vkladatele. 
Pokud budou členové platit převodem, budou to mít výrazně levnější. 

● Čerpání za minulé pololetí: Czendovi se rozsypal počítač kde data měl, 
záloha konkrétně tohohle není. Musím se to zpracovat znova podle historie 
v bance, platily se pouze provozní výdaje a nutné poplatky. 

● Závěr: Do příští středy (2. 4. 2008) Czenda dodá přehled čerpání 
z rozpočtu za 2/2007 

   

4 Rozpočet centrály SU na 1/2008 

● přichází Leoš Junek (KK) → ztrácím hlasovací právo 

● dotazy na web zodpovězeny --- bez připomínek 
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● Martin Komoň: 

● chybí tam 37 500 Kč na kancelář (sekretářku) 

Czenda: pravda... 

urveme to z 15 000 Fproj. 

20 000 z rezervy 

2 z Fprezidenta 

● chybí tam 100 000 Kč za předběžné opatření na TP 

Martin: měla by to zaplatit SU 

Czenda: TP je akce Sunie, v tuto chvili je na 11:6. nařízenou soudní jednaní. 
Jádro problému: SH přišlo s tím, že chce podat žalobu a předběžné opatření, 
já jim řekl že na to SU nemá prachy. SH prohlásilo, že to zaplatí. Já jsem řekl, 
že v tom případě to klidně podepíšu. 

Olymp: Ona se ta záloha stejně vrátí na SH. 

Martin: vyjadřuje obavy, že se peníze na SH nevrátí 

Nexus: Až doběhne řízení,  100k se vrátí SH. Pokud se tak nestane, můžeme 
se o tom bavit znovu. Teď je to irelevantní. 

Olymp: I kdyby se celá částka nevrátila, tak by to SU platit neměla, šlo o akci 
SH. 

● Fond projektů (FProj): 

60 000 + zbytek z 2/2007 (viz vyúčtování příští středu) 

Nexus: dřív byla IGS, teď je FProj. Udělá se schůzka, ze které se napíše zápis 
podepsaný všemi zúčastněnými. Je to operativnější a lepší než IGS. 

Přistupujeme k hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje rozpočet centrály SU na 1/2008 s 
avizovanými změnami: 37 500 Kč za sekretářku = 20 000 z rezervy 
+ 15 000 Fproj + 2 000 FPrezidenta“ 

Osob s hlas. právem: 12  →  10:0:2 → schváleno 

 

 

5 Zápisy z minulých zasedání 

● ztráta dat (+ zahrabaný papírový zápis z listopadu 2007) 

● není schválený zápis z 26.6 

○ byl poslán do konferky 

○ budeme o něm hlasovat na konci zasedání 
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● v listopadu se projednávalo usnesení na změnu pozic delegátských míst 
v parlamentu →  Masařka bude mít hlas → Žirafka: Masařka delegáta 
nechce ... 

● J. Nábělek jako navrhovatel změn pošle znova podklady ke změnám 
k „přeschválení“, stejně v případě předpisu o rss 

● Závěr: prosíme navrhovatele změn, aby znovu dodali podklady 
ke schválení 

 

6 Koncert k 10. výročí založení SU 

● 6. 5. 2008, 19.00, Betlémská kaple 

● máme organizační tým, přípravy probíhají... kdo se chce přidat, je vítán! 

● zodpovídá: Neeja 

 

7 Stanovy 

● Honza Gruber: Standa poslal Honzovi Gruberovi kontakt na osobu, která 
to řešila na ministerstvu … 

● Honza chce, abychom mu poslali současné stanovy a pak všechny 
jednotlivé návrhy na změny (několik „podob“ stanov) 

 

8 Stanovy RA: 

„Studentský Parlament schvaluje poslední verzi stanov RA 
poslaných do konference parlamentu 10. 3. 2008 “ 

1. Jakub Nábělek odešel 

2. vsuvka: 11 lidi   ---- není to nadpoloviční většina, hlasuje se o tom 
na konci 

3. 10:0:1 

4. stanovy byly schváleny 

5. Jakub Nábělek přišel   

 

9 Zpráva Kontrolního Výboru (KV) 

● Zprava je... odhlalila problemy... otázka je co se s tím budeme dělat...??? 

● Martin Komoň: je to tendenční, nejsou tam změny, které tam měly být 
udělány tak, jak bylo slíbeno... zpráva KV něco pomíjí, něco zveličuje... 
zprávu v takovéto podobě není možné brát vážně...   
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● Olymp: účetní doklady nelze interpretovat „hezky“ nebo „nehezky“ 

● Neeja: obsazení KV bylo schváleno parlamentem, zpětné narážky na jeho 
nedůvěryhodnost jsou irelevantní 

● Czenda: Vraťme se k otázce, co s tím budeme dělat? 

● Martin: zprava není seznam účetních dokladů a částek, je psána 
tendenčně 

● Honza Gruber: dvě věci, nemíchat!!! 

● zaujatost KV 

● fakta ve zprávě KV 

● Martin: není to seznam faktů, je to plné pravděpodobných zdůvodnění 
(poznámka zapisovatele: na slovo „pravděpodobných“ byl kladen důraz) 

● Martin: KV neodpověděl na maily, tedy odpověděl pouze J. Gruber 
v „osobní rovině“ 

● Proteo: KV nemůže vydat zprávu která se vám bude líbit, ta je prostě 
vydána na základě faktů 

● J. Gruber: Na dotazy jsem vám odpověděl. 

● J. Rajdl: diskuze je teď o byrokracii... zprávu jsem prolítl, emoce jsou 
irelevantní, fakta jsou prostě fakta. 

● Olymp: na stole je zprava s fakty... co se s tím bude dělat?!?! 

● J. Rajdl: zpráva je výstupem KV, ať taková zůstane 

● Czenda: co budeme dělat s tím co je ve zprávě? 

○ Olymp: přijmout opatření aby se to už neopakovalo 

○ Czenda: DPP už podepisuju pouze já 

 

○ dorazil Pavel Lysák... osob s hlas. právem: 13 

 

○ Olymp: 

faktická rovina: prezident má kontrolovat co se děje 

přijmout organizační opatření, omezit přístupy k účtům lidem, kteří mají 
s financemi obtíže 

dlouhodobější rovina: předefinovat SU, klidně snížit členům příspěvky   

lidem co za to byli zodpovědni omezit  pravomoce    

 

○ Martin: SU má i jiné problémy než DPP 

Czenda: Seznamuje se situaci kolem grantu Skriptum.cz 
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Pavel: to je teď off topic 

○ Pawlik: snížení příspěvku za síť --- dojde k tomu dřiv nebo později 

○ Olymp: ztransparentnit (klidně i na úrovni transparentního účtu) … když 

je něco na očích, nemůže tam nic moc zmizet 

Martin: k dokumentům o SH mají přístup všichni, kdo projeví zájem 

Někdo???: není to zas tak „otevřený přístup“ (---poznámka zapisovatele: 
narážka na zprávu KV o ochotě zpřístupnit informace) 

Pavel: Ztransparentnit 

○ Neeja: Závěry z této diskuze půjdou do konferky a každý delegát bude 
moci poslat návrh, jak by to řešil. Příště se budeme bavit o konkrétních 
návrzích. 

○ Czenda: nezapomeňme, že to má 3 úrovně: 

jestli vůbec „tresty“ a kdyžtak jaké? 

jak zamezit tomu, aby se to neopakovalo 

restrukuralizace SU 

 

● Vracíme se k předchozímu off topicu... 

● Podán grant na projekt Skriptum, podepsaný je pod tím Czenda... 
spolupráce s UK a CVUT 

● Anonym vytvořil stránku s informacemi, že autoři grantu chtějí tunelovat 

● Na UK přiběhla kriminálka... 

● Skriptum.php5.cz  ....tam to bylo... ale teď uý je anonym stažený.. 

● Olymp: To, že někdo podá anonymní udání neohrozí grant pokud je 
kvalitní … kdyby ten grant byl transparentní, tak nikdo nemusel podávat 
anonym... kdyby anonym byl informován , tak by nemel důvod podávat 
anonym 

 

● Odchází Pavel Zelinka... 12 lidi s hlasovacím právem 

 

● Czenda: anonymní udání a znění grantu na požádání pošleme 

● Pawlik: komise kontroluje grant až zpětně... anonym to neohrozí. 
Grantová komise bude řešit případné problémy až zpětně 
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● PŘESCHVÁLENÍ: Kvůli tomu, že předtím nás nebyla nadpoloviční 
většina (Z 21 delegátu nás tam bylo 11, což není nadpoloviční 
většina) 

○ přeschválení bodu 1) … osob s hlas. právem: 12 → 12:0:0 

○ přeschválení bodu 8) ... osob s hlas. právem: 12 → 11:0:1 

 

● Zápis z 26. 6. se schválí příště 

 

10 Bod hrůzné: 

●  Kaspikuv bod přebírá Martin Komon   

● Standa Smejkal odmítá vydat doklady do 15. 3. 2007 

● Olymp: Proč potřebuješ doklady do 15.3? Účto dělá Standa, dodej zbytek 
a bude to v pohodě 

● Olymp: do 15.3. Standa doklady má, páč jsem mu je dodal já se Šonem 
... zbytek roku SH neposlalo, resp. poslalo je na nečitelném DVD 

● Martin: máme špatnou zkušenost, Standa zadržuje faktury SH, proto mu 
nechceme dát ty za zbytek roku 2007 

● Olymp: nejde o zkušenost, klub MA POVINNOST včas předat doklady 
(ORIGINALY) prezidentovi SU... 

 

● koluje originál smlouvy o účetnictví s ORSE s.r.o.... 

 

● Závěr:  

„Studentský Parlament vyzývá klub SH, aby do 10.4 2008 dodal 
kompletní podklady pro zpracování účetnictví za rok 2007 
prezidentovi SU.“ 

11:1:0 

SCHVÁLENO 

 

● Když nedodají – porušení stanov SU – je tu možnost klub pozastavit 

● Co se Standou Šmejkalem? 

■ o tom se budeme bavit až tu bude... 

 

● Martin: SH chce vlastní účetní firmu – rychlou, spolehlivou... 

■ Proteo: vlastní učetní firma placena z příspěvku členů? --- blbost! 
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■ Martin: špatná zkušenost... příklad se sekretářkou 

■ Proteo říká něco ve smyslu, že platit dvakrát za to samé je blbost 

■ Olymp: souhlasím s proteem 

■ Nexus: podle stanov se to musí odevzdat prezidentovi 

■ počkáme na Standu...  ať se k tomu všemu vyjádří 

 

● Smlouva s ORSE se neprojednávala na parlamentu protože to nebylo 
podepsaný dlouho (fungovalo to na ústní domluvě), Czenda se k tomu dostal 
a podepsal to... SCAN PUJDE DO PARLAMENTU 

 

● Jirka Masin: 

■ OTEVŘENÉ TÉMA: 

● pozemky ČVUT --- jsou „zaplombovany“ 

● Jirka dodá podklady 

 

■ Info o Výroční zprávě ČVUT 

● Galibi jsou super a jedou, podporují minority 

● Zvláštní je, že ve výroční zprávě je něco o SU a my o tom nic nevíme. 

 

AVC – ČVUT: 

„Studentský Parlament schvaluje záměr založit klub AVC.“ 

● počet osob s hlasovacím právem: 12 → 10:0:2 → schváleno 

● do příště dodají stanovy 

 

Martin Komon odchází 

 

 

... ZASEDANI JE UKONČENO... 


